

WHERE IS YOUR HOME?

ASA ANG IMONG PANIMALAY?

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Kadaghanan sa aton adunay usa ka balay o usa ka lugar nga gitawag naton nga balay. Mahimong dili kini sama ka bantog sa uban o maayong pagkagama, dili kini komportable sama sa uban, apan kini puy-anan sa aton ug bisan diin kita mobisita o kung diin man kita magbiyahe, kanunay kita nalipay nga makabalik sa kaugalingon natong balay . Ang uban pang mga lugar nga among gibisitahan mahimo nga labi ka matahum ug labi ka maayo sa daghang mga paagi, apan wala kini puy-anan sa amon ug ang among kaugalingon nga balay kanunay naghandum. Adunay usa ka butang bahin sa balay nga maabi-abihon kita ug ipabati kanamo nga kami nahisakop didto.



BISITA LANG KAMI DINHI .

Gisulti kanato sa Pulong sa Dios nga dinhi sa kalibutan kita mga langyaw ug mga peregrino (1 Pedro 2:11; Hebreohanon 11: 13). Ang among mga balay dinhi, bisan unsa pa kini kaayo, kini temporaryo ra, sa dili madugay magsugod na nga mabuak ang mga dingding, magsugod na sa paglusot ang atop, mohuros ang hangin sa mga pultahan ug bintana ug dili madugay pagkahuman magsugod ang pagkahulog sa plaster. , ug hinay apan sigurado, ang balay nagsugod sa pagkahugno. Wala'y bilding sa yuta nga kini magpadayon hangtod sa kahangturan, dili, alang ra sila sa usa ka panahon ug pagkahuman guba ra ug basura. Pagtan-aw sa imong palibut ug bisan diin makita nimo ang mga timailhan nga nagpamatuod kanimo nga wala dinhi sa kalibutan ang magdugay, apan nga ang tanan molabay, bisan ang among mga panimalay.

ANG TANAN MAY PERMANENTO NGA PANIMALAY .

Ang matag usa sa aton, nahibal-an naton o wala, adunay usa ka permanente, mahangturon nga puy-anan. Kini nga mga panimalay mao ang atong adtoan kung matapos na ang atong kinabuhi dinhi sa yuta, kung ang atong mga lawas malubong na sa lubnganan. Ang atong mga kalag moadto sa ilang mga balay diin dili kita mahimo nga mga dumuloong, apan diin kita mahimong hangtud sa kahangturan. Ang usa ka balay gihulagway kanato ingon usa ka linaw nga kalayo ug asupre diin didto ang mapintas nga mananap ug mini nga profeta, ug diin igapadala usab ang yawa ug ang tanan nga ang mga ngalan wala makaplagi sa Libro sa Kinabuhi (Pinadayag 20: 10 - 15). Niining makusog nga mga balud sa kalayo, sa niining pag-antus ug pagsiga sa kainit, adunay pagminatay ug pagkagut sa mga ngipon; ang pagyubit sa nawong sa yawa, ang mga

sakit nga pagkatawa sa mga yawa makadugang sa kalisang ug kalisang sa tanan. Wala'y maghuhupay ug wala'y tabang; ang gikondena mag-inusara sa ilang pag-antus ug pag-antos ug gipangandoy nila nga namati pag-ayo sa Maayong Balita ni Jesukristo. Kini nga mga balud sa kalayo, kining lugar sa pag-antos, kining lugar nga gitawag nga impyerno, mao ang ilang puy-anan tungod kay "Ang matag usa nakasala ug halayo sa pagluwas sa presensya sa Dios" (Roma 3:23). Kini ang puloy-anan sa mga makihilawason, mga makihilawason, tigsamba sa mga diosdios, kadtong naggamit sa pagpamarang, kadtong adunay pagdumot sa ilang mga kasingkasing, mga nagselos, mga bakakon, mga palahubog, kawatan, mga limbongan, dili matinuoron, mga mamumuno, mga nahigugma. usa ka away, tapulan, mapahitas-on, kadtong nagtinguha sa mga butang sa kalibutan, mabangis ug mabangis, dalo ug kadtong nahigugma sa salapi ug sa mga nahigugma sa kalibutan ug sa mga butang sa kalibutan (Galacia 5: 19 - 21; Pinadayag 21: 8). Kini ang puy-anan sa mga nagdumili sa pagdawat sa Ginoong Hesukristo ingon ilang kaugalingon nga Manluluwas, nga wala pa maputli sa Dugo ni Jesus. "Ayaw limbongi ang inyong kaugalingon; wala'y naghimo sa usa ka buang sa Diyos. Ang tawo moani gyud sa ensakto nga iyang gipugas "(Galacia 6: 7). Kung unsa ang gipugas naton sa sala ug sa unod atong anihon sa impyerno. Hunong ra ug tan-awa kung giunsa ang pag-adto sa usa ka makasasala sa kini nga panimalay, ang balay nga iyaha tungod kay wala pa niya madawat ang Manluluwas. Ang nagpatig-a nga makasasala nagpahiduol sa kamatayon nga ang iyang lawas napuno sa kasakit ug ang iyang kalag napuno sa kahadlok sa kamatayon. Ang pagkamatay miabut sa oras nga wala damha ug dili gitinguha ug mabangis nga pagtan-aw sa iyang biktima. Ang mga kalipayan sa sala nangagi na ug ang makalilisang ug hataas nga suhol sa sala pagabayran (Roma 6:23). Ang kasakit sa

impyerno naghawid sa iyang nahadlok nga kalag ug espiritu. Bisan kung gusto niya nga mag-ampo, dili siya makontak o makigsulti sa Diyos. Ang iyang kanhing mga higala nahadlok nga mobarug tupad sa iyang higdaanan ug ang ilang wala'y pulos nga mga pulong sa paghupay dili makatabang kaniya ug sa iyang mga katigayunan, nga mahimo niyang nakuha pinaagi sa limbong, dili makaluwas sa iyang kalag o mapagaan ang iyang kasakit, ni mapahaba ang iyang kinabuhi. Bisan kung gisulayan niya ang paghunahuna sa Dios, wala siya hatagi bisan unsang higayon. Ang tanan nga iyang gihigugma sa kalibutan ug gipuy-an, ingon nga nagbiaybiay kaniya ug bisan ang iyang sayup nga pulong nga magbalantay wala makatabang kaniya. Nagsugod siya sa pagkaamgo nga **" makalilisang nga butang ang mahulog sa mga kamot sa buhing Dios "** (Hebreohanon 10:31). Naglaum siya nga makig-uban sa Diyos sa iyang himalatyon apan nakita nga ulahi na kini. Libolibo nga mga tawo ang nangamatay kalit nga wala'y higayon nga makit-an ang Dios sa ilang mga lugar nga namatay. Tungod niini gisultihan kita sa pagpangita alang sa Dios samtang Siya makit-an sa Isaias 55: 6). Imbis nga madungog ang makahupay nga pulong sa Dios, kining himalatyon nga makasasala, nga nagsalikway sa grasya ug gugma sa Dios sa iyang kinabuhi, karon nakadungog sa tingog sa iyang Maghuhukom, ang Manluluwas nga iyang gisalikway, nga nag-ingon: "Palayo gikan kanako, ikaw naa sa ilalum sa tunglo sa Dios! Pagpalayo sa kalayo nga dayon nga giandam alang sa Yawa ug sa iyang mga anghel "(Mateo 25:41). "Ang matag usa kinahanglan mamatay sa makausa, ug pagkahuman hukman sa Dios" (Hebreohanon 9:27).

KARON, TAN-AWON KITA SA MAAYONG BALAY .

Niini nga panimalay wala'y gabii, wala'y suga ug wala'y adlaw nga kinahanglan, tungod kay ang Ginoo naa didto

(Pinadayag 22: 5). "Ang wala nakita o nadungog bisan kinsa, nga wala'y gihunahuna nga mahitabo, mao ang butang nga giandam sa Dios alang sa mga nahigugma Kaniya" (1 Corintians 2: 9). Wala'y sinultian sa yuta diin ang usa makapasabut o makahulagway sa himaya sa langit, kini katingalahan ug mahimayaon. Kini ang puy-anan sa natubos. Wala sing makasasala nga makasulod didto kag "wala sing bisan ano nga mahigko nga magasulud sa siudad, ni ang bisan sin-o nga nagahimo sing makahuluya nga mga butang ukon nagsugid sang kabutigan. Kadto lamang kansang mga ngalan nahisulat sa basahon sa mga buhi sa Cordero "(Pinadayag 21:27). Dili nimo mapalit kini nga balay gamit ang salapi o pinaagi sa pagtrabaho alang niini. Dili ka makasaka sa mga pader niini, wala'y seremonya sa iglesya nga makahatag niini kanimo, adunay usa ra ka paagi ug kana pinaagi ni Hesus. Miingon siya: "Ako ang agianan, ang kamatuoran, ug ang kinabuhi; wala'y makaadto sa Amahan kung dili pinaagi kanako "(Juan 14: 6). Gisulti kanato ni Jesus sa Juan 14: 2 bahin sa puloy-anan nga Iyang giandam, apan kini nga langitnon nga puloy-anan alang lamang sa kang kinsang mga sala gipasaylo ug kinsang mga kasingkasing ug kinabuhi limpyo. Daghan ang nagsul-ob sa piho nga mga saput sa paglaum nga kini makadala sa langit. Dili, kini mao ang kasingkasing nga labaw sa tanan nga mga kinahanglan nga pagputli, ug kinahanglan kita magkinabuhi nga balaan, putli nga kinabuhi, dili pagsunod sa mga butang sa kalibutan.

Karon, nga kitang tanan nga makasasala sa panan-aw sa Dios ug tanan moadto sa impyerno, adunay usa ra ka butang ang kinahanglan buhaton " **kung igasugid naton sa Dios ang atong mga kasal-anan, tumanon Niya ang Iyang saad ug buhaton ang maayo Kami ang among mga sala ug ginahinloan kami gikan sa tanan namong mga kalapasan** "(1

Juan 1: 9). Si Jesus miingon: "Ako ang Pagkabanhaw ug ang Kinabuhi. Bisan kinsa nga mosalig kanako mabuhi, bisan siya namatay; ug bisan kinsa ang nabuhi ug mitoo kanako dili mamatay. "(Juan 11: 25,26). Bisan kinsa nga magapatalinghug sa akong mga pulong ug magatoo Kaniya nga nagpadala kanako adunay kinabuhing dayon. Siya dili pagahukman, hinonoa nabalhin na gikan sa kamatayon ngadto sa kinabuhi "(Juan 5:24). Wala'y kahadlok o pag-antos alang sa mga Kristiyano ang Kamatayon "Ang kamatayon naguba; ang kadaugan nahuman na! Asa ang kamatayon sa imong kadaugan? Asa ang kamatayon, ang imong gahum aron makasakit? Salamat sa Dios nga nagahatag kanato sa pagdaug pinaagi sa atong Ginoong Jesucristo "(1 Corinto 15: 54-57). Ang usa ka tawo nga nabuhi ug naglakaw kauban ang Diyos dili mahadlok sa kamatayon. Kung moabut ang oras sa iyang paggikan siya malipayon nga moadto, ingon sa giingon ni Apostol Pablo: "Gusto ko nga biyaan kini nga kinabuhi ug makig-uban kang Cristo, nga labi ka labi ka kaayo nga butang" (Mga Taga-Filipos 1:23). Ang usa ka Kristiyano naghandum nga makita ang nawong ni Jesus nga namatay alang kaniya sa Krus. Gipahinumduman usab siya sa Balaang Espirito sa mga pulong ni Jesus: " **Ayaw pagkabalaka ug pagkasuko. Pagtuo sa Diyos ug pagtuo usab kanako. Daghang mga kuwarto sa balay sa akong Amahan. Ug pagkahuman nako nga moadto ug mag-andam usa ka dapit alang kanimo, mobalik ako ug dad-on ko ikaw sa akon, aron didto ka usab ako** "(Juan 14: 1-4).

Karon, mohunong na kita kadiyot ug tan-awon kung giunsa ang pag-adto sa usa ka Kristiyano sa iyang balay. Imbis nga makahadlok nga kamatayon, ang anghel o messenger sa Diyos nakit-an nga naghulat aron ibalik ang iyang espiritu sa

Diyos. Ang kalag ug espiritu gipagawas gikan sa mortal nga lawas ug molupad sa abli nga mga ganghaan sa langit ngadto sa mga bukton sa usa nga namatay alang kaniya. Usa ka malipayon nga pag-abiabi ang nagahulat kaniya sa presensya sa Dios diin siya gitimbaya sa iyang Ginoo ug Agalon uban ang dalaygon nga mga pulong: Dali ngari ug ipaambit ang akong kalipay! " (Mateo 25:21). Wala nay gahum si satanas kaniya, tungod kay, "Malipayon sila nga gikan karon mamatay sa pag-alagad sa Ginoo! Malipay sila sa pahulay gikan sa ilang paghago, tungod kay ang mga sangputanan sa ilang pag-alagad kauban nila "(Pinadayag 14: 13). Buhaton ba nimo **karon** ingon usa ka mausikon nga anak nga layo sa balay, nakita ang iyang makaluluoy nga kinabuhi ug ang iyang panginahanglan ug miingon: "Mobangon ako ug moadto sa akong amahan" (Lukas 15:18). Itugyan ang kinabuhi kanimo **karon** kang Hesus, buhata kini **karon** dayon kung diin ka; moluhod ug isugid sa Diyos nga ikaw makasasala ug paghangyo Kaniya nga limpyohan ka sa Iyang mahal nga Dugo, ug dawaton Siya sa imong kinabuhi, ug sa pagbuhat niini, talikod si satanas ug sa dalan nga padulong sa impyerno ug pagsugod sa imong dalan sa imong langitnon nga panimalay.

M . R. GSCHWEND

Kini nga tract sa Ebanghelyo gihubad sa usa ka kompyuter. Kung mahimo nimo nga matul-id o mapaayo ang sinultian, palihug kontaka ang opisina sa info@angp.co.za

Kung nakit-an nimo ang kaluwasan diha kang Kristo, o gipanalanginan ka pinaagi sa among literatura sa Ebanghelyo, palihug ipahibalo kanamo. Gusto namon magpasalamat sa Dios uban kanimo, ug labi ka mahinumduman namon sa among mga pag-ampo. Alang sa libre nga literatura sa Ebanghelyo,

mga libro ug tract sa sobra sa 540 nga sinultian, palihug kontaka kami :

ANG KASINGKASING SA TAWO



This Gospel tract was translated with a computer. If you can correct or improve the language, please contact the office at info@angp.co.za

E-MAIL: info@angp.co.za

ALL NATIONS GOSPEL PUBLISHERS

P.O. Box 2191, PRETORIA, 0001, R.S.A.

(A Gospel Literature Mission financed by donations)

(Reg. No. 1961/001798/08)